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Geachte leden van Provinciale Staten in de mooie provincie Noord-Holland, 
 
Graag maken wij gebruik van de mogelijkheid om onze reactie te geven op de voorgenomen 
besluitvorming omtrent de Duinpolderweg. Wij beseffen ons dat wij geen onderwerpen aanreiken 
die niet al vele malen eerder ook door anderen zijn ingebracht. Ook beseffen wij ons dat wij u 
aanschrijven op een moment dat de commissievergadering waarin het betreffende voorgenomen 
besluit behandeld werd inmiddels achter ons ligt. Desalniettemin zien wij het als onze 
verantwoordelijkheid en voelen wij ons dermate betrokken bij u en dit dossier dat wij u dit signaal 
niet willen onthouden. Dit doen wij ook met het oog op het draagvlak voor de Duinpolderweg dat bij 
diverse achterbannen wel degelijk aanwezig is.  
 
Mede namens onze partners en achterban in onze prachtige regio Duin- en Bollenstreek pleiten wij 
er nogmaals voor om te kiezen voor een integrale totaaloplossing. Deze oplossing houdt zowel 
rekening met verkeerskundige effecten en maatregelen (ten aanzien van automobiliteit, Openbaar 
Vervoer, fietsers en voetgangers) als met de beoogde ruimtelijke en economische ontwikkeling van 
de betrokken regio’s.  
Die regio’s strekken zich verder uit dan de Noord-Hollandse Haarlemmermeer. Bovendien is er al 
jarenlang sprake van een sterke uitwisseling van personen en goederen tussen de Haarlemmermeer 
en de aangrenzende gebieden en de Duin- en Bollenstreek.  
De mobiliteit en ruimtelijke en economische kracht en ontwikkeling van beide regio’s zijn verbonden.  
Dat betekent ook dat onderwerpen als leefbaarheid en sociale cohesie niet ophouden bij de grens 
van dorp-, gemeente- of provincie.  
Een onvolledige oplossing heeft derhalve ook stevige ongewenste effecten op de leefbaarheid, 
bereikbaarheid en ontwikkelingsmogelijkheden in uw provincie.  
 
Wij zijn daarnaast benieuwd of u van mening bent dat de adviesgroep Duinpolderweg, het 
maatschappelijk middenveld en alle betrokken volksvertegenwoordigers daadwerkelijk op een goede 
wijze betrokken zijn: een manier die recht doet aan de belangen die met het voorgenomen besluit 
gemoeid zijn.  
Vooruitlopend op uw opinie hierover, pleiten wij er voor om bij de uitwerking van het besluit dat op 
18 mei genomen lijkt te gaan worden wél gebruik te maken van de kennis en ervaring die bij 
voornoemde gremia aanwezig is. Dat zou recht doen aan de zorgvuldigheid waarmee in voorgaande 
coalitieperiodes door alle betrokken partijen gezocht is naar mogelijkheden en beperkingen, op basis 
waarvan uiteindelijk een gefundeerde afweging van belangen kan plaatsvinden. 
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Inhoudelijk zijn wij van mening dat alleen het opwaarderen van de Nieuwe Bennebroekerweg 
onvoldoende oplossend vermogen heeft, als niet ook de infrastructuur die op de Nieuwe 
Bennebroekerweg aansluit onder de loep genomen en verbeterd wordt en er dus alsnog een 
integrale totaaloplossing komt. En ja, het gaat dan ook over infrastructuur buiten uw provinciegrens.  
 
Als vertegenwoordigers van het internationaal gewaardeerde sierteeltcluster in de Duin- en 
Bollenstreek hebben met name de belangen van de (agrarische en daaraan gerelateerde) 
bedrijvigheid in het noordelijke deel van de Duin- en Bollenstreek en Zuid-Kennemerland onze 
aandacht. Vanuit onze bijzondere verbondenheid met de regio’s hebben wij echter ook een open oog 
voor belangen van andere ondernemers, bezoekers en inwoners alhier. 
 
Wij wensen u wijsheid toe in de uiteindelijke besluitvorming, 18 mei a.s. of later. 
 
Hoogachtend,  
 
b/a  
 
 
Kees van der Zwet 
Voorzitter Stichting Greenport Duin- en Bollenstreek 
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